
Beantwoording vraag van Texels Belang
Programma 8 Goed wonen, goede bereikbaarheid

Portefeuillehouder Edo Kooiman

Vraag gesteld op 20-05-2020

Antwoord op 27 mei 2020

Gremium Raadsvraag

Zaaknummer 2522754

Onderwerp: over het risico-register (voorstel Autorisatie besluit Postweg - 
Nieuwlanderweg)

Vraag
Tijdens de raadscommissie van 12 mei is bij het agenda-punt Autorisatie besluit Postweg – Nieuwlanderweg 
ook gesproken over een risico-register (zie bijlage; relevante passage vanuit die commissie).

In het voorstel zelf staat alleen dit:

 

Majeure risico’s

Kostenoverschrijding door bijvoorbeeld bodemverontreiniging. Door de gekozen variant (60 km/u) zijn deze 
risico's beperkt.

Uitvoeringsrisico's waarbij de overlast voor de omgeving groter wordt dan gepland.

 

Hoewel niet is afgesproken dat het register aan de raad wordt toegezonden, is het wel interessant om 
voorafgaand aan het beschikbaar stellen van het budget, een indruk te hebben van de risico’s.

Ook omdat uit de beantwoording tijdens de commissie bleek dat er, naast de in het voorstel benoemde 
uitvoeringsrisico’s met overlast voor de omgeving, ook andere risico-factoren zijn (de raad zelf, corona).

 

Vraag:

Is het mogelijk dat u toch een indruk geeft van de risico’s die deze eerste fase van de reconstructie bekend 
en herkend zijn zoals opgenomen worden/gaan worden in het risico-register (alsmede een inschatting van de 
kans dat een bepaald risico ook optreedt?)

Antwoord

De risico-analyse is een dynamisch document dat aan verandering onderhevig is. Deze analyse 
wordt ook regelmatig geactualiseerd. 
De risico-analyse hoort bij de uitvoering van het werk en het is niet de bedoeling dat deze verspreid 
gaat worden. 


